
Met grote verbazing lees ik de berichtgeving over de tellingen en voorgenomen sluiting van 
een aantal soorten. En dan verbaast het meest nog de rammelige argumentatie waarop deze 
maatregelen gebaseerd zijn. Geen enkele jager zal het erg vinden mee te werken aan goede 
gedegen tellingen. We zijn het hele jaar rond immers al bezig in het veld. Met beheer, 
zorgdragen voor alle dieren, toezicht in het buitengebied, plaatsen van eenden korven, 
aanleggen van wildakkers en schoonhouden van de omgeving.  
Op een verantwoorde manier omgaan met alles wat leeft is wat de jager doet. Er wordt 
exact bijgehouden wat er geoogst wordt en daaraan voorafgaand eerst gedegen gekeken 
naar wat er mogelijk geoogst kan worden. Zodoende is de jacht geen oorzaak van de 
achteruitgang van soorten. Dat is wel het laatste wat de jager wil en hij/zij werkt het hele 
jaar vrijwillig om die achteruitgang te voorkomen. 
Daar zou zeker meer erkenning voor mogen komen.  
Afgezien van het verbieden zou er beter ingezet kunnen worden op gesubsidieerde 
biotoopverbetering, goede nachtelijke telmethodes, samenwerking. 
 


